
Informatieavond warmtenet en hybride warmtepomp goed bezocht 

Op 18 april kwamen zo’n 25 bewoners van de Zeeheldenbuurt af op een informatieavond over 

hybride warmtepompen en het warmtenet. Alleen bewoners van het zuidoostelijk deel van de 

Zeeheldenbuurt ontvingen een uitnodiging voor deze avond. De avond werd georganiseerd door de 

gemeente Ede.  

Charlotte Post, projectleider van de gemeente Ede, opende de bijeenkomst met een korte toelichting 

op het hoe en waarom van de avond: ‘In de Transitievisie Warmte staat dat -naast de aanleg van een 

hybride warmtepomp- aansluiting op het warmtenet voor een deel van de Zeeheldenbuurt een 

warmtealternatief is. In Ede is een warmtenet aanwezig en als woningen van het aardgas af moeten 

kunnen de overwegend vooroorlogse woningen ook zonder isolatiemaatregelen aangesloten worden 

op het warmtenet. Voor deze groep woningeigenaren organiseren we deze bijeenkomst. We willen 

woningeigenaren informeren zodat deze uiteindelijk zelf een weloverwogen keuze kunnen maken’. 

De aanwezige bewoners stelden kritische vragen over de aanleg en het aanbod van het Edese 

Warmtebedrijf. Eef van den Brandhof, werkzaam bij Warmtebedrijf Ede, gaf een toelichting hierop: 

‘Een warmteaansluiting is een goed alternatief voor aardgas. Als warmtebedrijf hebben we subsidie 

aangevraagd voor de aanleg van het warmtenet in (onder andere) dit deel van de Zeeheldenbuurt. 

Als we de subsidie krijgen, wordt de aansluiting op het warmtenet voor u als bewoner een stuk 

betaalbaarder. Maar dan zijn we er nog niet. Draagvlak onder bewoners voor het warmtenet is de 

belangrijkste voorwaarde om aanleg van het warmtenet -ook in de Zeeheldenbuurt- te kunnen 

uitvoeren. Minstens 70% van de bewoners in het plangebied moet mee willen doen om de aanleg te 

kunnen uitvoeren.  

Charlotte Post: ‘Voor nu wacht het Warmtebedrijf het besluit rondom de toekenning van de subsidie 

af voordat ze verdere stappen zetten. Mocht de subsidie niet worden toegekend dan is aanleg van het 

warmtenet in de Zeeheldenbuurt voorlopig van de baan’. Het besluit over de subsidie valt in het 

najaar van 2023. Geïnteresseerde bewoners kunnen zich wel aanmelden voor de nieuwsbrief van het 

Warmtebedrijf. 

Yvonne Kleefkens, procesbegeleider van Energie Samen Foodvalley, adviseert bewoners vooral aan de 

slag te gaan met energie besparen met eenvoudige bespaartips en isolatiemaatregelen. ‘Heb je dat 

allemaal al gedaan, oriënteer je dan eens op andere opties voor aardgasvrij (ready) verwarmen, zoals 

de hybride warmtepomp. Kijk voor tips en inspiratie bij de koplopers en voorbeeldwoningen op 

https://energiesamenfoodvalley.nl/zeeheldenbuurt/ en https://energiesamenfoodvalley.nl/faq-

energiebesparen/ 
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